

意大利GIVI数显表

产品名称	意大利GIVI数显表
公司名称	绩伟测量技术（上海）有限公司
价格	.10/件
规格参数	GIVI:700 GIVI:900 GIVI:518
公司地址	中国（上海）自由贸易试验区锦绣东路2777弄34号101室
联系电话	18117098049

产品详情

紧凑型设计，时尚多功能性数显表，适用于绝，对式和增量式系统。

VI900数显表安装有新型绝，对警报系统(AWS)，AWS系统可持续的保证位置显示的准确度并及时通知操作

者任何故障。使用者可以持续进行加工，或者基于错误信息提示进行干预并恢复正确的系统功能。

绝，对式串行协议或者增量式编码器输出信号。绝，对式信号RS-422: Clock+, Clock-, Data+, Data-。

5.7英寸彩色触摸屏，背光液晶板，LCD TFT面板可允许高达4轴显示。

USB, 接触探头，CAN bus和一系列RS-232接口。

简单快速应用一系列专用功能。联机帮助。函数执行的图形可视化。

数显表和编码器检测。可读取编码距离式参考索引。

适用于多种刀具的通用软件，通过串行接口升级。1,000个内存储区。

分辨率高达0.1微米。可选择:嵌装版本（在仪表盘上）。

可实现与数字连接（高达8位继电器输出）或模拟（恒定表面速度）遥控板连接。

Compact-design, modern and functional digital readout, for absolute and incremental systems.

VI900 digital readout is equipped with the new Absolute Warning System (AWS). AWS constantly

guarantees the correctness of the displayed positions and informs the operator of any malfunctioning. The user can continue machining or, based on the error message displayed, intervene to restore the proper functioning of the system.

Absolute (SSI protocol) or incremental encoder input signals. Absolute signals RS-422: Clock+, Clock-, Data+, Data-.

5.7" touch-screen color, LED-backlit, LCD TFT panel which allows the displaying of up to 4 axes.

USB, Touch Probe, CAN bus and serial RS-232 interfaces.

Easy and immediate use of several dedicated functions. Online HELP. Graphic visualization of function execution.

Diagnostic of readout and encoders. Reading of coded reference indexes.

Universal software for any kind of machine tool; updates through serial port. 1,000 memory blocks.

Resolutions up to 0.1 μ m. Option: flush-mounted version (on a panel).

Possibility of connection to a digital (up to 8 relay outputs) or analog (constant surface speed) remote board